
 

 
 

 

Verslag Ledenvergadering d.d. 22 november 2023 
 
Aanwezig: Lucas Riethoven (voorzitter), Pascal van Es (secretaris), Alex van der Meer (penningmeester), 
Pim Sloos (Jeugdvoorzitter), Michael Lamers (bestuurslid wedstrijdzaken), 34 leden (ingetekend) 
 
Afwezig met kennisgeving: Fred de Wit,  Frans  Heemskerk, Cock Lafeber, Piet Kruijt,  Sander Wouters, 
René de Ruijsscher 
 
Opening 
De voorzitter heet alle leden welkom en in het bijzonder onze ere-voorzitter en de aanwezige ere-leden 
en opent de vergadering.  
 
Ingekomen stukken en mededelingen 
De secretaris deelt mee dat er geen ingekomen stukken zijn. 
 
De voorzitter blikt terug op alle opgepakte actiepunten, alle administratieve uitdagingen en aanpak van 
achterstallig onderhoud, zowel organisatorisch als van het complex. Met hulp van veel vrijwilligers, 
gemeente en sponsoren hebben we veel kunnen realiseren. Er ligt nog veel werk en er zijn nog veel 
wensen, maar er is een goede start gemaakt.  
 
De voorzitter informeert de aanwezige leden over de aanpak van de wateroverlast bij veld 2 en de 
parkeerplaats. Er is contact opgenomen met de gemeente en die heeft toegezegd de parkeerplaats waar 
nodig in delen te verhogen. Daarnaast zullen er kolken worden geplaatst op het pad langs veld 2. 

Daarnaast geeft de voorzitter aan dat de werkzaamheden voor het krijgen van LED verlichting op veld 1 en 2 
inmiddels zijn gestart. Omdat er meer masten moeten worden geplaatst dan verwacht, zullen we 
werkzaamheden iets uitlopen en wordt de deadline van november niet gered. Nieuwe ballenvangers zullen 
er niet komen. De insteek van de gemeente is dat de huidige ballenvangers bij veld 2 voldoen aan de 
gestelde vereisten en dat zij geen reden zien deze te vervangen. Dit betekent dat eventuele vervanging dan 
voor rekening van UVS zou komen en dat is momenteel te prijzig. Het blijft overigens onderwerp van gesprek 
tijdens de overleggen met de gemeente. 

De voorzitter deelt mee dat iedereen bij onze energietransitie bijna is afgerond. Alleen het plaatsen van een 
weersafhankelijke regeling staat nog te gebeuren maar verder voldoet UVS aan alle eerder gestelde eisen. 
Nadat de regeling is geplaatst zal een hercontrole worden uitgevoerd door de Omgevingsdienst, maar 
vooralsnog hebben die laten weten op basis van alle ingediende stukken dat dat een geen probleem zal zijn. 

De voorzitter deelt ook mee dat het nieuwe ballenhok onder de tribune bijna gereed is. Na plaatsing van 
elektronische sloten (kosten UVS) en de sloten voor de lockers, kan het ballenhok in principe in gebruik 
worden genomen. Er zijn naast het plaatsen van de elektronische sloten ook andere meerkosten geweest; zo 
bleek al snel dat het ballenhok niet groot genoeg was voor plaatsing van alle ballenkarren, ook niet met het 
oog op de beoogde ledengroei. Een aanpassing hiervan is voor rekening van de club gekomen. Ook was er 
helaas meerwerk bij de dakrenovatie. Zo bleek het dak op sommige plekken zo rot te zijn dat extra 
werkzaamheden nodig waren. 



 

 
 

De voorzitter legt vervolgens uit dat het financieel jaarverslag nog niet gereed is. De verwachting is vanwege 
de toch wel uitdagende overdracht die jaarcijfers voor 1 december worden opgeleverd door het eerder 
ingehuurde administratiekantoor, waarna deze naar de kascommissie worden gestuurd. Insteek is dat deze 
op de eerstvolgende ALV in februari/maar aan de leden kunnen worden voorgelegd. De kascommissie is 
overigens wel al betrokken bij alle ontwikkelingen en heeft alle beschikbare stukken kunnen inzien. 

Tenslotte deelt de voorzitter mee dat de nieuwjaarsreceptie op zaterdag 6 januari 2024 zal plaatsvinden. 

Stand van zaken renovatie complex             
De jeugdvoorzitter en tevens voorzitter bouwcommissie geeft een presentatie over de grote renovatie van 
het kleedkamergebouw die komende zomer staat gepland. Aan de hand van een bouwtekeningen deelt hij 
mee dat de renovatie staat gepland op 1 juni 2024 en dat deze in 2 fases zal plaatsvinden. Duur van de 
verbouwing is geschat op 8 weken, maar hiervoor geldt een stevig winstwaarschuwing dat het vermoedelijk 
langer gaat duren. Vervolgens neemt hij de leden mee in het ontwerp binnen en buiten waarbij hij aangeeft 
dat er onder andere gietvloeren met vloerverwarming zullen komen die verwarmd worden via een nieuwe 
aardwarmtesysteem. Ook komen er hufterproef plafonds (muv kleedkamers 1 en 2, daar komen zwarte 
systeemplafonds zoals in huidige toilet) en wordt de tegelkleur- en patroon van de douches identiek aan die 
van onze huidige toiletten. De tinten binnen worden zwart, wit en antraciet. Daarnaast komt op de gevel een 
groot UVS logo met daarachter LED verlichting. Desgevraagd wordt meegedeeld dat er twee openbare 
toiletten worden gemaakt in een apart toegangsgedeelte. 

Wetgeving Uitvoering Single Use Plastic (SUP)             
De secretaris houdt een korte presentatie aan de leden over de gevolgen van de Wetgeving Uitvoering Single 
Use Plastics (SUP) die 1 januari 2024 ingaat en waarmee UVS afscheid neemt van al het wegwerpplastic. In 
plaats hiervan komen er duurzame kunststof glazen en koffiebekers. Deze zijn al ingekocht en worden 
voorzien van UVS logo. Ook komen er speciale inzamelbakken voor de koffiebekers. De inhoud van de 
koffiebekers is hoger, waardoor de prijs van de koffie ook iets zal worden verhoogd. Het is een forse 
(verplichte) investering. Maar de verwachting is dat deze uiteindelijk wel kan worden terugverdiend omdat 
de inkoopprijs van wegwerpplastic ook relatief hoog is. Er volgt nog een informatiecampagne via posters en 
op de socials van UVS. 

Vaststelling verslag ALV d.d. 24 mei 2023            
Het verslag wordt zonder wijzingen goedgekeurd door de vergadering. 

Verkiezing jubilarissen               
De voorzitter huldigt van 15 van de 25 (!) jubilarissen die aanwezig waren. Iedere jubilaris wordt individueel 
toegesproken door de voorzitter en ontving uit handen van de bestuursleden een mooie bos bloemen en een 
speciaal geschenk ter nagedachtenis aan deze mooie gebeurtenis: 

25 jaar: Ad de Groot, Mark Teske, Hans Oudshoorn, Klaas Gort, Robert van Egmond & Michel Tijssen 

40 jaar: Jack Honsbeek, Cees Verton, Henk Zandbergen 

50 jaar: Arie van der Hoogt, Sam Erades & Philip van der Veen 

60 jaar: Hans Neuteboom 



 

 
 

70 jaar: Herman Vermeer 

75 jaar: Koos Veefkind 

De jubilarissen die niet aanwezig konden zijn zullen uiteraard op een andere wijze door het bestuur in het 
zonnetje worden gezet. 

Verkiezing nieuw bestuur              
Het (interim) bestuur, aangetreden in februari dit jaar en aangesteld tot 1 januari 2024, heeft aangegeven 
voltallig verkiesbaar te zijn waar de leden unaniem mee instemmen.  

Verkiezing kascommissie              
Ook de huidige kascommissie stelde zich weer allemaal herkiesbaar en mogen hetzelfde applaus ontvangen 
waarmee ook hun termijn weer is verlengd. 

Rondvraag              
Fred Beerenfenger deelt mee dat UVS volgend jaar 110 jaar bestaat. Op 5 april staat weer een reünie van 
oudgedienden plaats. Deze is van 14:00-17:00 in het Clubhuis. Uitnodigingen hiervoor zullen snel volgen. 
 
Daarnaast doet Fred een oproep aan alle leden om zich in te zetten als vrijwilliger en dan met name voor de 
G-afdeling van UVS. Het gaat daarbij dan om trainers, begeleiders etc. Ook deze afdeling kan nieuwe aanwas 
gebruiken. Nu worden de lasten gedragen door een te kleine groep. 
 
 
Sluiting 
De voorzitter dankt alle aanwezigen en sluit de vergadering. 
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